
PROTOKOLL 

Styrelsemöte samfälligheten Papegojan 2018-04-09 

 

Närvarande;  

A: Anneli Klerestig 

B: Peter Ståhl 

C: Susanna Wikfeldt 

D: Magnus Delle 

E: Torsten Torstensson 

F: Ej närvarande  

G: Ej närvarande  

H: Ewon Wall 

 

FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Inga synpunkter på föregående protokoll. 

 

VALBEREDNINGEN 

Styrelsen behövde konstituera sig. Som Vice Ordförande utsågs Peter Ståhl. I ett 

senare skede bör Vice Ordförande ta ökat ansvar och dela arbetsbördan med 

Ordförande. Ny längarepresentant för länga A: Anneli Klerestig hälsades 

välkommen.  

 

EKONOMISKT LÄGE 

Det ekonomiska läget är gott. Vi har 184 250 kr i kassan. Om avloppsventilerna 

byts i augusti kommer vi i september eller oktober att ha förbrukat 167 000 kr 

och fått ett tillskott på 180 000 SEK från delbetald årsavgift. Magnus Delle 

kommer att ta över betalningar och bokföring från Christer Johansson. Mötet 

beslutade att ändra adressen på Samfällighetens räkningar till Ewon som i 

egenskap av föreningens ordförande representerar Samfälligheten. 

 

MILJÖHUSET 

Inget nytt om läckaget. Christer Andersson håller i detta. Förslaget om antalet 

kärl för papp skulle minskas röstades ner eftersom det är bättre att ha en buffert 

så att det blir lättare att hålla snyggt i miljöhuset. Thorsten ansvarar för att de 

bruna mat-kärlen kommer att tvättas innan sommaren och vid behov även övriga 

kärl. Lysrören till miljöhuset förvaras till och med hösten hos Thorsten. 

 

 

INFÖRANDE AV FIBER 

Det gemensamma förrådet flyttas högre upp i området p g a fiberinstallationen. 

Ritning på hur de kommer att gräva kommer att läggas upp på hemsidan 

Papegojan.com tillsammans med detta protokoll. En liten skylt som sätts mellan 

garagen kommer att tas fram för att visa var förrådet finns. 



Styrelsen fick i uppdrag från årsmötet att ta fram uppgifter om hur mycket 

pengar de som skall låna kommer att behöva betala. Ett förslag var 1 150 kr per 

år i 5 år. Ewon undersöker hur stor procentsats detta utgör. 

 

Det har kommit erbjudande i brevlådan från ett företag som heter 

Stadsnätsbolaget, men detta kan man ignorera då vi via Samfälligheten redan har 

ett avtal med ett separat bolag.  

 

Boxen (Mediaomvandlaren) kommer att kunna monteras i hallen om man vill 

men då får man själv bekosta framdragning av el. Inget jordat uttag behövs 

vilket felaktigt uppgivits på årsmötet. 

 

Vårt avtal med ComHem löper ut 1/7 2020 och då måste vi säga upp avtalet 

senast 1/7 2019. Viktigt alltså att inte binda upp sig på ett nytt tilläggsavtal med 

ComHem som inte kan sägas upp i nära anslutning till 1/7 2020. 

 

 

ÖVRIGT 

 

Styrelsen beslutade om att i år flytta datum för vårens städdag till den 5/5 kl. 

09.00. Detta p g a att andra helgen i maj infaller i samband med Kristi 

Himmelsfärds-helgen då kanske många passar på att resa bort. Papper kommer 

att delas ut innan ang. vad som skall göras på städdagen. Som ny ansvarig för 

städdagen (korv, bröd och dricka) utsås Anneli Klerestig. 

 

Diskussionen om snöröjningen tas upp till hösten igen. Alla ombeds skicka in 

synpunkter t e x via hemsidan eller genom att meddela sin längarepresentant. 

 

Arbetet med vindarna har dragits igång. 

 

Vad gäller områdesbelysning så saknas en kåpa vid hus 28. 

 

 

  

NÄSTA MÖTE 

Nästa möte hålls den 28/5 i hus nr 92. 

 

 

Protokollförare:  Justeras av: 

 

Susanna Wikfeldt  Ewon Wall 

 


